

*為必填欄位 *are required		中文姓名 Chinese Name	
*外文姓名 English Name	First Name	Middle Name	Last Name
*電子信箱 Email	性別 Gender		<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female <input type="checkbox"/> 其他 Others
*生日 Birthdate 年/月/日(AD Year/Month/Date)		*國籍/僑居地 Nationality	*核發來台簽證的外館 Visa Issuing Embassy/Mission
/ /			
*就讀類別 Study Category		*學校 School Name	*主修系別學門 Major
學號 Student ID			
<input type="checkbox"/> 博士 Doctor <input type="checkbox"/> 碩士 Master <input type="checkbox"/> 學士 Bachelor <input type="checkbox"/> 短期非學位 Short-Term (None-degree)			
<input type="checkbox"/> 是 Yes <input type="checkbox"/> 否 No *是否曾為我國政府獎學金受獎者? Have you been the scholarship awardee of Taiwan government?			
*入學年度(西元年) Year Enrolled (AD Year)		*畢業年度(西元年) Year Graduated (AD Year)	

*是否為在學學生? Are you currently studying in Taiwan?

<input type="checkbox"/> 是 Yes ↓			
*畢業後預計所在地 Estimated Location AFTER GRADUATION			
中華民國(臺灣)境外 Overseas		中華民國(臺灣)境內 R.O.C(Taiwan)	
<input type="checkbox"/> 亞洲Asia <input type="checkbox"/> 非洲Africa <input type="checkbox"/> 美洲Americas <input type="checkbox"/> 歐洲Europe <input type="checkbox"/> 大洋洲Oceania	<input type="checkbox"/> 臺北市、新北市、基隆市Taipei City, New Taipei City, Keelung City <input type="checkbox"/> 宜蘭縣、花蓮縣、臺東縣Yilang County, Hualien County, Taitung County <input type="checkbox"/> 桃園市、新竹市、苗栗縣Taoyuan City, Hsinchu City, Miaoli County <input type="checkbox"/> 臺中市、彰化縣、南投縣Taichung City, Changhua County, Nantou County <input type="checkbox"/> 雲林縣、嘉義縣、臺南市Yunlin County, Chiayi County, Tainan City <input type="checkbox"/> 高雄市、屏東縣Kaohsiung City, Pingtung County <input type="checkbox"/> 外島：金門、澎湖等地區Kinmen County, Penghu County, etc.		<input type="checkbox"/> 不確定 Not Sure
* 畢業後職涯發展 Career Development AFTER GRADUATION		<input type="checkbox"/> 準備求職就業 Work <input type="checkbox"/> 繼續升學或進修 Further Education <input type="checkbox"/> 不確定 Not Sure	
<input type="checkbox"/> 否 No ↓			
* 目前所在地 Location			
中華民國(臺灣)境外 Overseas		中華民國(臺灣)境內 R.O.C(Taiwan)	
<input type="checkbox"/> 亞洲Asia <input type="checkbox"/> 非洲Africa <input type="checkbox"/> 美洲Americas <input type="checkbox"/> 歐洲Europe <input type="checkbox"/> 大洋洲Oceania	<input type="checkbox"/> 臺北市、新北市、基隆市Taipei City, New Taipei City, Keelung City <input type="checkbox"/> 宜蘭縣、花蓮縣、臺東縣Yilang County, Hualien County, Taitung County <input type="checkbox"/> 桃園市、新竹市、苗栗縣Taoyuan City, Hsinchu City, Miaoli County <input type="checkbox"/> 臺中市、彰化縣、南投縣Taichung City, Changhua County, Nantou County <input type="checkbox"/> 雲林縣、嘉義縣、臺南市Yunlin County, Chiayi County, Tainan City <input type="checkbox"/> 高雄市、屏東縣Kaohsiung City, Pingtung County <input type="checkbox"/> 外島：金門、澎湖等地區Kinmen County, Penghu County, etc.		
*從事行業類別 Industry Category			
<input type="checkbox"/> 農、林、漁、牧業Agriculture, Fishing, Animal Husbandry <input type="checkbox"/> 電力及燃氣供應業Electricity and Gas Supply <input type="checkbox"/> 用水供應及汙染整治業Water Supply and Remediation <input type="checkbox"/> 運輸及倉儲業Transportation and Storage <input type="checkbox"/> 住宿及餐飲業Accommodation and Food Service <input type="checkbox"/> 資訊及通訊傳播業Information and Communication <input type="checkbox"/> 專業、科學及技術服務業Professional, Scientific, and Technical Services <input type="checkbox"/> 公共行政及國防Public Administration and Defence <input type="checkbox"/> 醫療保健及社會工作服務業 Human Health and Social Work <input type="checkbox"/> 藝術、娛樂及休閒服務業Arts, Entertainment and Recreation		<input type="checkbox"/> 礦業及土石採取業Mining and Quarring <input type="checkbox"/> 製造業Manufacturing <input type="checkbox"/> 營造業Construction <input type="checkbox"/> 批發及零售業Wholesale and Retail Trade <input type="checkbox"/> 金融及保險業Finance and Insurance <input type="checkbox"/> 不動產業Real Estate <input type="checkbox"/> 教育服務業Education <input type="checkbox"/> 服務業Services Industry <input type="checkbox"/> 其他Other	
職稱 Professional Position / Title		任職公司/機關名稱 Company / Organization Name	

是 否 No *您是否同意本問卷提供資訊予本資料庫做使用？

Do you agree to offer your personal information to SIT Database Program Office?



SIT(Study in Taiwan)人才資料庫計畫為鼓勵及輔導外籍畢(結)業生在臺發展，本計畫辦公室定期發布英文電子報，提供最新就業機會及相關訊息；與經濟Contact Taiwan合作定期舉辦就業媒合會，協助外籍人才職涯發展更加順利；並辦理您感興趣之主題講座及活動，更加豐富您在臺的留學生活。

基於教育與服務精神，及組織章程所定之業務，並為管理、統計調查、分析資訊及資料庫管理之目的，使未來服務品質愈加完善，需要您提供部分個人資料與個人簽名。您的個人資料本計畫辦公室將只用於存查，不會於其他地方使用。

SIT(Study in Taiwan)人才資料庫計畫誠摯地邀請您填寫以下問卷，以便提供電子報及相關資訊給您。

關於個人資料保護法相關規定，本計畫辦公室不定期提供就業資訊、各地校友會活動訊息及其他各項服務。基於教育與服務精神，及組織章程所定之業務，並為管理、統計調查、分析資訊及資料庫管理之目的，使未來服務品質愈加完善，需要您提供部分個人資料；依個人資料保護法規定，說明下列事項：

本計畫辦公室獲取您的個人資料種類如下：

- 識別類個人資料(例如：中、英文姓名、電子信箱)。
- 特徵類(例如：出生年月日)、社會情況類(例如：職業、學經歷)。

本計畫辦公室利用您的個人資料之地區為中華民國(臺灣)及您國籍之我國駐外機構所在地區，使用期間為即日起20年內，利用之方式為書面、電子、網際網路或其它適當方式。使用對象包括教育部、我國駐外機構及本計畫辦公室承辦人員。

本計畫辦公室將在個資法規範下蒐集、處理及利用您所提供之個人資料，除了在業務範圍內運用您的個人資料，絕不做其他使用。

您可依個人資料保護法第3條規定，就您的個人資料向本計畫辦公室行使之下列權利：

- 查詢或請求閱覽。
- 請求製給複製本，提供之資料格式為一般檔案格式，如Microsoft Office。
- 請求補充或更正。
- 請求停止蒐集、處理及利用。
- 請求刪除。

另依個人資料保護法第14條規定，查詢或請求閱覽個人資料或製給複製本者，本計畫辦公室得酌收行政作業費用。

若您未提供正確之個人資料，本計畫辦公室將無法為您提供特定目的之相關業務。如您因行使上述權利，將無法獲得本辦公室提供之完整服務時，本計畫辦公室不負相關賠償責任。如有其他問題，請洽本計畫辦公室。電話：+886 (2) 2236-8225 #84216 #84217 電郵：moe.sitdatabase@gmail.com

SIT (Study in Taiwan) Database regularly publishes English e-newsletters, which provides the latest job vacancies and related information to encourage graduated foreign students to establish and develop their career in Taiwan. Furthermore, the SIT Database collaborates with the "Contact Taiwan" of the Ministry of Economic Affairs to provide regular one-on-one employment meetings to foreign talents to expand their career opportunities. SIT Database also promotes events and lectures regarding foreign and overseas Chinese students interests to further enrich your studying life in Taiwan.

Based on the spirit of education and service, and the business defined in the Organization Act, and for management, statistical investigation, analysis of information and database management and improving quality of future service, you are requested to provide some personal information. Your signature will be saved in the database only.

We sincerely invite you for filling up the following survey to get SIT E-Newsletter and the latest information.

According to the Personal Data Protection Act, the related statement is as follows: The Program Office periodically provides employment information and information on the activities of alumni associations, as well as a range of other services. To operate in a spirit of education and service and as specified in our Articles of Association, and for the purpose of management, statistical surveys, analysis of information, and data base management, to further improve the quality of future services, we need to ask you to provide some personal information. In accordance with the provisions of the Personal Information Protection Act, an explanation of related matters is given below.

The personal information that the Program Office will ask you to provide is as follows:

- * Basic details: your full name, preferred name, Chinese name, date of birth, email address.
- * Details of your education, employment related details.

Your personal information collected by the Program Office is only permitted to be used within the territory of the Republic of China (Taiwan) and the region where the overseas mission of the Republic of China (Taiwan) for your country of nationality is located. It may be stored and used for a period of 20 years from when you provide it. Your personal information will be used in hard copy, electronically, on the internet, or in other appropriate ways. Your personal information will be used and accessed by the officials of the Ministry of Education, the overseas missions of the Republic of China (Taiwan) and the Program Office.

The Program Office will collect, process, and use the personal information you provide in accordance with the provisions of the Personal Information Protection Act. The Program Office will never use the personal information you provide for any purpose outside the scope of its operations.

In accordance with Article 3 of the Personal Information Protection Act and related regulations, you may exercise the following rights regarding your personal information held by the Program Office:

- * Inquire about or ask to read your personal information.
- * Request a copy of your personal information. If you request a copy in a portable form, it will be provided in commonly used file format, such as a Microsoft Office file.
- * Request that details be added or corrections be made to your personal information.
- * Request discontinuation of any collection, processing, or use of your personal information.
- * Request that some or all of your personal information be deleted.

In accordance with the provisions of Article 14 of the Personal Information Protection Act, the Program Office may charge people who inquire about or ask to read personal information, or who ask to be given a copy an administrative fee.

If you do not provide accurate personal information, the Program Office might be unable to provide you with related services for some specific purposes. If you exercise a right mentioned above and are therefore unable to receive all of the services the Program Office provides, the Program Office is not liable to pay any compensation.

Please contact the Program Office if you have any questions. Tel: +886 (2) 2236-8225 #84216 #84217 E-mail: moe.sitdatabase@gmail.com